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Dagsorden 

01 Godkendelse af dagsorden 

Afbud fra Birgitte Aagård. Så vi skyder punktet ”Skolebestyrelsens samarbejde med 

klasseforældrerådene” til næste møde. Der er ikke noget nyt fra elevrådet. De skal først 

konstituerer sig. 

   

02 Spørgsmål til siden sidst (Bilag 1) 

Ingen spørgsmål. 

 

03 Nyt fra elevrådet 

De konstituerer sig på et møde sidst i september. 

 

04 Nyt fra brugernævnsmøde 

Herunder aftaler om hvem der deltager, på hvilke brugernævnsmøder. Brugernævnsmøderne 

afholdes 30/9, 25/11, 9/3 og 25/5. 

På sidste brugernævnsmøde var justering af folkeskolereformen og Aula på dagsorden.  

Charlotte deltager i samtlige møder i det nye skoleår. Vi er i tvivl om hvilke der er de store og 

hvilke er de små, Lene får afklaring herpå ved et skoleledermøde. Brian deltager den 30. 

september. Julia deltager den 25. november. Regitta deltager den 9. marts. Brian deltager den 25. 

maj.  

 

 

 

 

https://www.kolding.dk/
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Side 2 

 

05 Evaluering af et princip (Bilag 2) 

Lene oplyser, at vi mangler at evaluere et princip. Princippet tages med på næste møde hvor vi 

samtidig evaluere det.       

Vi drøfter dagens princip i grupper. Bagefter skitseres kort hvad de enkelte grupper har drøftet. 

Ledelsen tager alle input med tilbage og sammenskriver det. Der kan kommes med 

forbedringsforslag på næste møde.    

Skolen har også en antimobbestrategi som er at finde på forsiden af Skoleporten.  

 

- Årligt arbejder alle klasser med et trivselsemne. 

- Det opleves at der arbejdes løbende med klassens trivsel.  

- Klassens lærere har teammøder hvor elevernes trivsel drøftes. 

- Det er forskelligt hvordan lærerne kommunikere det ud til forældrene.   

- Den årlige trivselsmåling fremlægges for Skolebestyrelsen på det første møde hvert år.  

- Skolebestyrelsens medlemmer kan spørge på forældremøderne om de øvrige forældre har 

input til arbejdet med trivslen på Forbundsskolen.  

- Der sættes fokus på, at en fra skolebestyrelsen indkaldes til et forældremøde.  

  

 

06 Årshjul for skolebestyrelsen i indeværende skoleår (Bilag 3) 

Herunder fordeling af kontaktforældre i klasserne og valg af faggennemgange 

             Som faggennemgang foreslås N/T og Pædagogisk læringscenter (Biblioteket).    

             Kroppen som kognitiv ressource sættes på mødet den 1. april og her evalueres forløbet.    

             Skolen er på nuværende tidspunkt i implementeringsfasen.  

             Følgende kontaktforældre blev fordelt ud til klasserne.   

 

Kontaktforældre: 

 

0. klasse: Regitta 

1. klasse: Louise Biel 

2. klasse: Brian 

3. klasse: Louise Dieperink 

4. klasse: Troels 

5. klasse: Brian 

6. klasse: Julia 

SFO: Charlotte 

Specialklasserne 1.-4.S: Charlotte 

 

 

07 Trivselsmåling blandt eleverne 2018 

TM fremlægger resultatet af elevernes trivselsmåling. Herunder også orientering om trivsel på 

mellemtrinnet. 

TM orienterer generelt om trivslen på Forbundsskolen. 
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Side 3 

Resultaterne samlet for både indskolingen og mellemtrinnet viser, at eleverne generelt godt kan              

lide at gå i skole. De synes godt om deres klasse, og har en positiv opfattelse af skolen og faglig 

interesse for det, der foregår i undervisningen. 

Trivsel handler i bund og grund om elevernes oplevelse af at være en del af det sociale og faglige 

fællesskab, og den oplevelse afspejler trivselsmålingen at eleverne generelt har. Den viser tillige 

at langt de fleste elever har gode sociale relationer og et trygt undervisningsmiljø.  

Målingen gennemføres årligt og er et arbejdsredskab for os til at forbedre trivslen og 

undervisningsmiljøet. Vi kan nemlig gå ind og se resultaterne for hver klasse (ikke for hver elev), 

og det kan give os vigtig viden om, hvor der er noget, vi skal arbejde med. 

 

08 Kortlægning T3 i program for læringsledelse 

Tanja sender information ud på Intra til alle forældrene vedr. T3 som er en 

kortlægningsundersøgelse som starter op midt i september. Det er den sidste i rækken af en 

spørgeundersøgelse for elever, forældre og alle ansatte ved skolen. Det er frivilligt om man vil 

deltage i undersøgelsen. Vi håber selvfølgelig at rigtig mange vil deltage således vi får nogle data 

og arbejde videre med.  

  

09 Budgetopfølgning 

Af tidsmæssige årsager udskydes punktet til næste møde. 

 

10 Planlægning af personalets dag den 4.oktober 

Det aftales at der serveres morgenbrød, kage og slik. Jonna laver en indkøbsseddel til Brian som 

handler ind. Forældrene fra Skolebestyrelsen mødes torsdag den 3. oktober klokken 16.15 for at 

gøre klar. Vi bruger Regittas sang på melodien ”Kattejammerrock”. Regitta reviderer den og 

sender den til Lene. Julia tager pynt med samt den røde løber og lanterner. Fredag morgen 

kommer Regitta og Louise og sætter frem. Charlotte kommer og rydder op kl. 15.30. 

 

11 Temadag med Kongsbjergskolen 

Hvor langt er skolebestyrelsen? 

Julia er tovholder på temadagen sammen med Kongsbergskolen. Datoen er den 6. november. 

Lene sørger for forplejning da mødes holdes her på Forbundsskolen.  

 

12 Høringssvar til ferieplan 2020/2021 (Bilag 4) 

Der foreslås, at eleverne begynder i skole midt på en uge efter sommerferien. Ellers er forslaget til 

ferieplanen godkendt. 

 

13 Punkter til næste møde 

”Skolebestyrelsens samarbejde med klasseforældrerådene” ved Birgitte Ågaard. 

Budgetopfølgning. 

Orientering om temadagen sammen med Kongsberg - orientering fra Julia. 

Drøftelse af et princip. 
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Side 4 

14 Eventuelt 

De var ikke noget. 

 

15 Udviklingsprojekt: ”Skolebestyrelsens samarbejde med klasseforældrerådene” 

Birgitte Ågård fra PPR deltage under dette punkt, som forventes at vare 2 timer. 

Udskydes til næste møde pga. Birgittes fravær. 

 

 

 

 

 


